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Arealeffektivisering 
Informasjon om møtet 

 
Dato: 22.08.24 
Emne: Arealeffektivisering i Larvik kommune 
 
Faste deltakere: Birgitte Gulla Løken, Gina Merethe Johnsen, Andre Lysnes, Hallstein Bast, Tom Brede 
Serkeland, Lisbeth Digre,  
 
Larvik kommune: Marit Kobro, Lise Severinsen, Jan Olav Vagle 
(Gjester): 
 
Agenda:  

 
Agenda for møte: 
 

1. Introduksjon av Kommunedirektør  

2. Prosjektmandat og beskrivelse 

- mandat 
- hovedleveranser til politisk 
- tidsplan 
- Involvering/ orientering til arbeidsutvalget 
- viktige temaer 

3. - veien videre 

 
 
 
Møtereferat  
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1. Ordfører ønsket velkommen og innledet med presentasjon av deltakere, og presiserte at de folkevalgte 

representantene i utvalget er med i kraft av sin posisjon som hhv ordfører, varaordfører, gruppeleder 

for største opposisjonsparti og leder av kontrollutvalget. Hun informerte om at utvalget har valgt 

Hallstein Bast, leder av kontrollutvalget, som saksordfører. Ordfører presiserte videre at de folkevalgte 

er skuffet over at PWC, som var innkalt til dette møtet, valgte å ikke være til stede, da de folkevalgte 

ikke har fått anledning til å høre direkte fra dem hvordan arbeidet med omstillingsprosessen går. 

 

Hallstein Bast presenterte en arbeidsform for utvalget, som de folkevalgte representantene er omforent 

om.  

Bast informerte også om hva som ligger i rollen som saksordfører. 

 

2. Jan Olav Vagle presenterte agenda for møtet, som er godkjent av ordfører, og la frem presentasjon av 
Arealeffektivisering 2024-2027.  

3. Faktagrunnlag og tall utarbeidet av PWC ble etterspurt. Folkevalgte ønsker å være mer med underveis 
i prosessen. Gjelder også for Bærekraft 2030. Administrasjonen ble bedt om å initiere ny behandling 
av gamle kommunestyrevedtak dersom de blir vanskelig å gjennomføre på grunn av økonomi.  

4. Ordfører foreslo å gjennomføre et kommuneøkonomiseminar sammen med rådgiver fra KS. 
5. Vagle foreslo at administrasjonens arbeidsgruppe og utvalget setter seg ned sammen i en arbeidsøkt 

på 2-3 timer. 
6. Prosessen: Arbeidsmøte i september, som i pkt. 5, Skolestruktur og sykehjemsstruktur vurderes inn i 

prosessen. Etter arbeidsmøtet har de folkevalgte representantene en samling, deretter et nytt møte i 
utvalget.  

7. Hovedverneombud Lisbeth Digre ba om en avklaring av sin rolle inn i utvalget. Ordfører svarte opp: 
Sikre godt nok underlag for å kunne komme godt inn senere i prosessen, spesielt inn mot en eventuell 
utbygging av Torget 1. Nødvendig å få de ansattes behov inn tidlig i prosessen før utbygging. 
Administrasjonen har i tillegg ordinær drøftingsplikt, som vil bli overholdt som i alle andre saker. 
Tillitsvalgte har rett til å bidra inn i utvalg, hvor ordfører har invitert inn. Ønskelig med en god prosess 
og tidlig involvering. Tillitsvalgte setter pris på involvering, men usikker på hva de kan bidra med 
såpass tidlig i prosessen.  

Beslutninger 

 
1. Arbeidsmøte for administrasjonens arbeidsgruppe og den folkevalgt oppnevnte arbeidsgruppen 

sammen gjennomføres i september 

2. Folkevalgte gjennomfører et eget møte 

3. Nytt møte i arbeidsutvalget for arealeffektivisering gjennomføres etter dette 

 

 

Punkter til oppfølging     

 
 

Pkt. Oppfølgingspunkt Ansvar Dato 

1.    

2.    

3.    

 

 
 



c:\users\dybli1809\downloads\arealeffektivisering - møte 22.8.2024 (1).docx 

Dato for neste møte: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


